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PROTOKÓŁ Nr XXXI/2022 
 

trzydziestej pierwszej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 22 kwietnia 2022 roku  

w sali widowiskowej Miejskiego Ośrodka Kultury w Jezioranach 
 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XXXI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXXI sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

  
   Na sekretarza obrad powołany została Radna Teresa Parzonka. 

 

   Obrady rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 10.50. 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022-2032, 

2) zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Przyjęcie protokołu XXIX i XXX sesji. 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady: "Bardzo przepraszam, że robię to na 

siedząco, ale ze względów technicznych zmuszony jestem powitać Państwa, w ten, a nie inny 

sposób. Na potrzeby transmisji tak będziemy teraz debatowali. Rozpoczynamy XXXI Sesję 

Rady Miejskiej w Jezioranach. Serdecznie witam Państwa Radnych zebranych w dniu 

dzisiejszym. Witam przedstawicieli Urzędu Miejskiego Panią Sekretarz. Witam pracowników 

Urzędu, którzy nam pomagają przy organizacji tej Sesji. W związku z tym, że z przyczyn 

losowych nie mamy jeszcze obecnie quorum, zarządzam pół godziny przerwy do godziny 

10:30." 

Po przerwie. 

Przewodniczący Rady: "Po przerwie wznawiamy obrady i jak zawsze na każdej Sesji na 

sekretarza dzisiejszego posiedzenia powołuję, jak Państwo myślcie kogo powołam? Osobę 

najbardziej doświadczoną Pani Tereso serdecznie zapraszam, o wsparcie i pomoc. Dziękuję 

bardzo. Porządek Państwo Radni otrzymaliście. Nie widzę jakichś uwag dotyczących zmian 
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w porządku? Więc przystąpimy już do realizacji porządku obrad. Oświadczam, że quorum już 

mamy, w związku z powyższym dzisiejsze posiedzenie jest władne podjąć projekty uchwał, 

co niniejszym uczynimy. Pierwszy punkt otwarcie i akceptacja porządku obrad mamy już za 

sobą. Przejdźmy do punktu 2 podjecie uchwał w sprawie, podpunkt 1 zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032 i o przedstawienie projektu tej 

uchwały poproszę Pana Przewodniczącego." 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022-2032, 

 

Pan Jacek Ciborski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Czy ja jakieś 

uwagi? W tej też uchwale odbija się taka sytuacja niestandardowa. Sytuacja naszego sąsiada, 

jak Państwo słyszeliście była mowa o uchodźcach wojennych i to też w pewien sposób ma 

wpływ na to, jakie decyzje podejmujemy. Mają przynieść pomoc bezpośrednia dla osób 

pokrzywdzonych w wyniku tej tragedii, która się tam odbywa. Jeśli nie macie uwag, to 

przystępujemy do głosowania. Mamy drobny problem natury technicznej, ale już 

rozwiązany." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

              

                podjęła uchwałę nr XXIX/271/22 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

         Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032, 

        która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2) zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przejdziemy teraz do 

podpunktu 2, w punkcie 2, podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 

rok. Pozwólcie Państwo, że odczytam projekt uchwały." 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Tyle projekt uchwały. Czy Państwo Radni chcielibyście zabrać głos? 

To może ja tylko dodam, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej jak i tutaj, jeśli chodzi  

o zmiany budżetu w związku z konfliktem na Ukrainie zmiana musi być uwidoczniona. Poza 

tym została uwzględniona część dochodów zmniejszonych o zmniejszoną subwencję 

oświatową, to też trzeba było w tych zmianach w budżecie umieścić. Jeżeli Państwo nie 

macie więcej uwag, to proszę przystępujemy do głosowania." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXI/272/22  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Wyczerpaliśmy już 

zasób punktu 2, jeśli chodzi o podjęcie uchwał. Teraz przejdziemy do realizacji punktu 3 

dzisiejszego porządku obrad tj. do sprawozdania Burmistrza z działalności między sesjami. 

Pani Sekretarz bardzo proszę." 

 

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: "Informacja ze sprzedaży mienia: Sprzedano 

nieruchomość składającą się z lokalu mieszkalnego z udziałem 118/1000 w działce położonej 

w obrębie Piszewo oznaczonej numerem geodezyjnym 64/1, osobie fizycznej w przetargu 

nieograniczonym. Wykonane zadania gospodarcze: 1. Zamontowano znaki informacyjne 

we Franknowie i na Kol. Franknowo. 2. Pomalowano korytarze w MOPS w Jezioranach.  

3. Przeprowadzono prace porządkowe na działce gminnej w parku za Ośrodkiem zdrowia  

w Jezioranach. 4. Przeprowadzono prace porządkowe na gminnych placach. 5. Porąbano  

5 wyciętych drzew i przygotowano na opał na świetlice wiejskie. 6. Wycięto i spalono krzaki 

przy drodze gminnej Kol. Jeziorany. 7. Wykonano przepust drogowy przy drodze Krokowo – 

Derc. Zawarte umowy: W dniu 14 kwietnia 2022 r. zawarto umowę  z firmą Wilanka  

Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, na dostawę 140 szt. nowych laptopów wraz  

z oprogramowaniem. Użytkownikami ostatecznymi wszystkich urządzeń będą dzieci z rodzin 

popegeerowskich z terenu gminy Jeziorany. Urządzenia będą stosowane do czynności 

biurowych, instalowania i użytkowania aplikacji edukacyjnych, obliczeniowych, graficznych. 

Zamówienie współfinansowane jest w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na 

lata 2014-2020 Osi Priorytetowej V, Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej 

odporności na zagrożenia działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej 

odporności na zagrożenia dotycząca realizacji projektu grantowego "Wsparcie dzieci z rodzin 

pegeerowskich w rozwoju cyfrowym - Granty PPGR". Za wykonanie umowy ustalono 

wynagrodzenie ryczałtowe w wysokości 301 005,60 zł z podatkiem VAT, tj. cena za 1 szt.  

2 150,04 zł brutto. Termin realizacji 3 miesiące od podpisania umowy. Dziękuję." 
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Ad.4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Z punktu 3 przejdziemy teraz do punktu 4 tj. wolne 

wnioski i zapytania. Czy Państwo Radni macie jakieś wnioski, chcecie zabrać głos? Jeżeli nie, 

to przejdziemy teraz do realizacji punktu 5 tj. przyjęcie protokołu XXIX i XXX Sesji." 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXIX i XXX Sesji. 

Przewodniczący Rady: „Razem, czy osobno?" 

 

Pani Anna Brakoniecka - inspektor ds. obsługi Rady: "Może być razem." 

 

Przewodniczący Rady: "Proponuję, abyśmy te dwa protokoły przyjęli w wyniku jednego 

głosowania. Proszę bardzo przystępujemy do głosowania przyjęcia protokołu z XXIX i XXX 

Sesji." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokoły XXIX i XXX Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Przewodniczący Rady: "W związku z tym, porządek dzisiejszych obrad został wyczerpany. 

Serdecznie dziękuję za udział w dzisiejszej Sesji. Dziękuję pracownikom Urzędu, dziękuję  

za wspieranie nas w dzisiejszym posiedzeniu. Panu przewodniczącemu za pomoc  

w prowadzeniu, dla Pani Sekretarz dzisiejszego posiedzenia serdecznie dziękuję. Cóż miłego 

dnia i do zobaczenia na następnym naszym posiedzeniu. Zamykam posiedzenie XXXI Sesji 

Rady Miejskiej w Jezioranach." 

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXXI sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

       Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Anna Brakoniecka                                                             /-/ Andrzej Szuwalski 

 


